
Referat af SFO-forældrerådsmøde d.18. maj 2020 

 

Deltagere: Peter, Rolvur, Irina (referent) 

Fraværende med afbud:  

 

1. Hverdagen i SFO under corona - orientering 

Vi er ude hele dagen, medmindre der kommer meget regn hele eftermiddagen. Udeområderne er 

delt op i områder, så eleverne starter med at være inddelt efter klasser. Sidst på eftermiddagen 

samles de på færre områder. 

Vi er ved at undersøge, om vi kan gå i gang med bålmad. 

Der er ca. 50 børn hver dag, og en del bliver hentet tidligere end normalt. 

Vi får afprøvet nye ting, hvoraf nogle af rutinerne med fordel kan fortsætte. Det gælder bl.a. 

afkrydsning og det, at vi er så meget ude.  

Nasiba, vores pædagogisk assistentstuderende stopper i denne uge.  

1/6 får vi en ny pædagogstuderende. 

 

 

2. Forældrerådsvalg efter sommerferien – drøftelse 

SFO-forældrerådet deltager på forældremøderne for at gøre reklame for SFO-forældrerådet. Vi 

håber på, at der er mindst en pr. forældremøde, der er interesseret i at stille op. Hvis der mangler 

medlemmer, kan vi afholde et valgarrangement efterfølgende. Irina sender datoer for 

forældremøder, når de er på plads. 

Første møde i SFO-forældrerådet afholdes efter forældremøderne. 

 

3. Evt. 

Økonomi – antallet af ansatte fortsætter som hidtil. 

Bålplads: Når teknisk service er klar, går vi videre i forhold til ansøgningen om overdækning ved 

bålsted. Næste skridt er, at forvaltningen kommer og ser på stedet. 

 


